
MÖTESPROTOKOLL
Mötesdatum
2019-09-17

Barn- och ungdomsnämndens 
arbetsutskott

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§185

Uppföljning och redovisning ekonomi/kvalite - Delårsbokslut 2019 
(2019 BUN0001)

Beslut
Barn- och ungdomsnämndens arbetsutskott föreslår att barn och ungdomsnämnden beslutar 
att:
Barn och ungdomsnämnden överlämnar delårsbokslutet 2019 till kommunstyrelsen.
Barn- och ungdomsnämnden ger barn- och ungdomskontoret i uppdrag att se över 
resursfördelningsmodellen för barn- och elevpeng samt se över om det går att hitta en modell 
för att fördela utifrån strukturella förutsättningar. 
Barn- och ungdomsnämnden ger skolenheterna att informerar nämnden hur man jobbar med 
elevråd och hur elevers tankar och idéer tas till vara på enheterna till nämnden i november.
Barn- och ungdomskontoret får i uppdrag att fördjupa sig i nyckeltal KF37 och redovisar till 
nämnden i december varför andelen godkända SFI-elever är så låg.

Beskrivning av ärendet
Barn och ungdomsnämnden redovisar i delårsbokslutet efter åtta månaders utfall en negativ 
avvikelse med 14 721 tkr jämfört med periodens budget.
Vid årets slut beräknas en negativ avvikelse med 17 807 tkr vilket är 5,1 procents avvikelse 
mot budget. Till stor del beror avvikelserna på institutionsplaceringar, gymnasieskolans 
verksamheter, grundskolan och minskade migrationsintäkter.

Handlingar i ärendet
 Tjänsteskrivelse uppföljning och redovisning delårsbokslut 2019
 Grunduppdrag 2019-09-13
 BUN Delårsbokslut 2019

Förslag till beslut
Barn och ungdomsnämnden överlämnar delårsbokslutet 2019 till kommunstyrelsen.

Yrkanden
Maria Hedin (S) yrkar att barn- och ungdomsnämnden ger barn- och ungdomskontoret i 
uppdrag att se över resursfördelningsmodellen för barn- och elevpeng samt se över om det går 
att hitta en modell för att fördela utifrån strukturella förutsättningar. 

Tilläggsyrkanden
Malin Svan (C) yrkar att skolenheterna informerar nämnden hur man jobbar med elevråd och 
hur elevers tankar och idéer tas till vara på enheterna till nämnden i november.
Malin Svan (C) yrkar att kontoret får i uppdrag att fördjupa sig i nyckeltal KF37 och redovisar 
till nämnden i december varför andelen godkända SFI-elever är så låg.
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Beslutsgång
Ordföranden frågar om barn- och ungdomsnämndens arbetsutskott bifaller eller avslår 
kontorets förslag till beslut och finner att arbetsutskottet bifaller kontorets förslag till beslut.
Ordföranden frågar om barn- och ungdomsnämndens arbetsutskott bifaller eller avslår Maria 
Hedins (S) yrkande och finner att arbetsutskottet bifaller yrkandet.
Ordföranden frågar om barn- och ungdomsnämndens arbetsutskott bifaller eller avslår Malin 
Svans (C) yrkande och finner att arbetsutskottet bifaller yrkandet.
Ordföranden frågar om barn- och ungdomsnämndens arbetsutskott bifaller eller avslår Malin 
Svans (C) yrkande och finner att arbetsutskottet bifaller yrkandet.

Beslutet skickas till 
Kommunstyrelsen
Ekonomienheten
Barn- och ungdomskontoret
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